
Aan: 

CC: 

Datum 24-5-2023 17:36 

Onderwerp: 
Betr: 

Spoed: participatieproces 
Scholen Enter 

  

(geanonimiseerd)

  
(geanonimiseerd)

Hartelijk 
dank 

voor je 
reactie. 

Ik 
heb 

je 
opzet 

met 

DO 
vesoreken. 

Prima 
idee, 

en 

zoals 
je 

schrijft 
moeten 

we 
snel de 

uitnodiging schrijven 

en 

versturen, 

Het 

lijk 

me een 

goed plan 

om 

begin volgende 
week af te 

spreken 

om 
de werkzaamheden uit te zetten. 

(geanonimiseerd)

aken als 
je 

de weekstart hebt 
afgerond. 

Indien 
mogelijk graag 

aanhaken. 

Alvast bedankt. 

et 

vriendelijke groeten, 

namens 
de 

gemeente 
Wierden 

Projectleider Ruimtelijke Ontwikkeling 

Telefoon: 0546 

- 

580 

| (geanonimiseerd)

ijn werkdagen: dinsdag 

- 

woensdag. 

Gemeente Wierden 

Pouliestraat 3 

7642 EB Wierden 

  

www. 
wierden.nl 

Www. facebook.com/GemWierden 

>>> 

MN 
24-5-2023 14:04 

>>> 

Dao EN 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Goedemiddag! 

on 
je 

telefonisch 
even 

niet te 

pakken krijgen. 
Vandaar dit 

e-mailtje. 

k 
begrijp 

dat 
er 

ook 
bij 

de raad onrust ontstaat 
over 

het 
uitblijven 

van een 
actie vanuit de 

gemeente 

over 
de school in 

Enter. Om escalatie te voorkomen moeten we snel iets doen. 

  
k stel het 

volgende 

voor: 

We starten 

op 

korte 
termijn 

het ‘breed 
ophalen’. 

Dit sluit aan 
bij mijn 

eerdere 
voorstel, 

maar 

vanwege 

de onrust denk ik dat 

we nu 
snel 

voor een 

persoonlijke benadering 
moeten kiezen. 

Inwoners 
moeten hun verhaal in 

een 

gesprek kwijt 
kunnen. 

Voorstel 
Inloopspreekuur: 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Wat? 

We 

organiseren Inloopspreekuur 
op 

twee 

dagen 
in 

juni. 
Inwoners kunnen zich aanmelden voor een 

gesprek 
waarin ze 

aangeven: 

- 

wat hun 
wensen, ideeën, 

vragen, zorgen 
of bezwaren 

zijn 

- 

op 
welke 

wijze 

ze 
betrokken willen 

zijn 
in het 

vervolg 

Goed 
verwachtingsmanagement 

van onze kant. 

Hoe? 

Bewoners 
kunnen zich aanmelden 

voor een 

gesprek 

van ca. 
15 min tussen 16 

en 
20 

uur 

ergens op 

een 
locatie in 

Enter. 

Liefst zo dicht 
mogelijk bij 

de locatie voor de school. Ze kunnen hun verhaal 
kwijt bij 

twee medewerkers van de 
gemeente. 

We 

nodigen 
iedereen uit die 

we 
al in de kaartenbak hebben zitten. 

Daarnaast 
doen 

we een 
brede 

uitnodiging 
via de media. 

We 
werken met 

aanmelding 

om 
te kunnen 

reguleren. Op 
die manier kunnen 

we 
iedereen 

goed 
de aandacht 

geven 

en 
te 

woord staan. 
Is er 

te 

weinig tijd, 
dan maken 

we een 

afspraak 

voor een 

vervolggesprek op 

een 
later moment. 

Wanneer? 

Eind juni. 
Twee 

keer. Als 
er 

veel 
aanmeldingen zijn organiseren 

we een 
derde keer. 

Nu 
voorbereiden. Afstemmen met 

en 
de scholen. Alleen doen 

wanneer we 
intern voldoende 

capaciteit 
kunnen 

organiseren. Capaciteit 

om 
twee 

medewerkers 
tijdens 

de 
twee/drie dagen vrij 

te maken 
(incl voorbereidingen). Maar, 

ook voldoende 
capaciteit bij 

Communicatie 
om 

informatie via de media in 
afstemming 

met 
jou 

te kunnen voorbereiden. 

Ik doe 
een cc aan 

et zij 
ook 

inhoudelijk op 
dit voorstel 

en 
de 

capaciteitsvraag 
kunnen (geanonimiseerd)

reageren. 

Hartelijke 
groet, 

>>> 
22-5-2023 08:43 

>>> 

Dag 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Goedemorgen 

Ik vind dat we de 
stappen 

die ik 
beschrijf (zie hieronder) zorgvuldig 

en 

weloverwogen 
moeten zetten. Dus de 

aanpak 
ook 

eerst 

bespreken 
in het 

college 

en 
met de 

scholen/bouwheer. 
Ik 

ga 

er 
vanuit dat dit niet haalbaar is vóór 

morgenavond, 

zodat 

MMM tijdens 

de inforonde 
een 

concreet 

pad 
kan 

uitstippelen richting 
raadsfracties 

(gevraagd 
of 

ongevraagd). 

(geanonimiseerd)

Wat is wel haalbaar vóór 
morgenavond? 

Ik vind dat 

Gn 
zeggen 

dat we in 
samenwerking 

met de scholen en de 

bouwheer breed ideeën 
en wensen 

gaan ophalen bij 
omwonenden 

en 
andere betrokkenen. 

Waarbij 

we 
wel 

aan 

goed 

verwachtingsmanagement 
doen. 

Hoe we 
dat met elkaar 

gaan 
doen, 

wordt 
op 

dit moment 
uitgewerkt. 

Het 

proces 
wordt 

voor 
de 

zomer 

gestart 
(uiteraard 

alleen als 
we 

hiervoor voldoende 
capaciteit hebben!). 

(geanonimiseerd)

Over de rol 
van 

de bouwheer. 
Wij 

moeten als 
gemeente 

echt de 
regie op 

het 
participatieproces pakken. 

Uiteraard in 
goede 

samenwerking 
met de scholen 

en 
de bouwheer. 

Maar, 
het is echt funest als verschillende 

partijen 
los 

van 
elkaar met 

bewoners 
gaan 

communiceren, 
zoals dus 

nu 
al 

gebeurd 
is. 

Gelukkig 
is de brief 

van 
de scholen 

inhoudelijk 
de 

juiste, geen 

schade dus. 
Maar, 

dit moeten we voortaan in 
goed overleg 

doen en 

volgens 
een 

plan, 
een 

afgesproken participatieaanpak. 

De 

planning 

van 
de Bouwheer vind ik hieraan 

ondergeschikt. 

Een 

goed participatieproces 
staat 

voorop, 
niet de 

planning 

van 
de bouwer! 

Tot zover voor nu! 

Ik doe dit bericht in 
cc aan 

| 

omdat ik denk dat dit 
even 

in het 
college morgenochtend besproken 

en 

afgestemd 
moet worden. 

(geanonimiseerd)

Hartelijke groet 

>>> 

MN 
7-5-2023 17:00 

>>> 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Helder verhaal! 

Inmiddels 
vandaag overleg gehad 

met de bouwheer 

eee 

door SKOT 
en 

Verion) 
en 

eel 
van 

SKOT. 
Van 

hun 
begrepen 

dat 
zij 

al wel 
een 

brief h 
ichting 

omwonende 
(een 

week 
na 

besturtvorming). 

Begrepen 

dat 
zij 

de 
gemeente 

hebben 
gevraagd 

mee te doen in de 
brief, 

maar 

blijkbaar 
hebben 

wij 
de keuze 

gemaakt 
dit 

niet te willen. 
Hun 

brief heb ik 
zojuist ontvangen 

en 

bijgevoegd. 

Ook 
vandaag 

met hun 
gesproken 

over 
de 

aanpak 

van 

participatie. Zij 
trekken 

graag 

samen 

op 
met 

ons en waar 

nodig 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

kunnen 
we 

elkaar 
helpen 

versterken. 
Er 

wordt binnenkort 
een 

overleg ingepland 
met besturen 

van 
de scholen 

en 

wethouder dus dan kunnen we dit 
bespreken. 

Maar nu. Wat 
kan 

WD ernee 

en 
wat kan 

hij 
mededelen 

richting 
raad. 

(geanonimiseerd)

Komt er brief met 

uitnodiging 
voor een 

inloop 
t.b.v. 

ophalen 
van wensen en ideeën? of … Komt er een brief 

waarbij 

omwonende al 
schriftelijk 

hun 
wensen en 

ideeën kenbaar kunnen maken? 

We 
hebben de 

stedenbouwkundige 
al benaderd. Hiervoor wordt 

een 

gesprek ingepland. 

Nu 
al kan ik 

op pad 
met de 

feitelijke gegevens 
zoals 

: 

e 

Locatiegegevens (bestaand kunstgrasveld, 

en 
dus 

een 
nieuw 

kunstgrasveld oostelijk 

van vv 
enter 

vooruit) 

e 

Kaders i.v.m. milieu 
(bijv. hoogstwaarschijnlijk zijn 

de eerste meters 
van 

de locatie 
nabij 

de 
woningbouw 

niet te 

gebruiken 

om 
te 

spelen 
i.v.m. 

geluidsbelasting 

van 
de 

spelende kinderen) 

e 

Ruimtelijke 
gegevens 

van de 
scholen, BSO, bibliotheek, 

etc. 
(m2 

BVO 
bebouwing, hoogstwaarschijnlijk 2-laagse 

bebouwing, 
misschien deels 

3-laagse bebouwing, speelterrein 
m2 al dan niet 

gezamenlijk 
met 

kunstgrasveld, 

een 

veilige ontsluiting, gezamenlijk gebruik parkeren, 
kiss 

en 

ride, fietsenstalling, groen, waterberging, 
etc. 

Qua planning 
deel ik 

je 
mening 

maar 
weet inmiddels dat de bouwheer 

(namens 
de 

scholen) 
een 

rappere planning 
heeft. Ik 

heb hem al 
gewezen op 

het feit dat 
zijn planning 

iet te vlot 
lijkt. 

et 

vriendelijke groeten, 

namens 
de 

gemeente 
Wierden 

Projectleider Ruimtelijke Ontwikkeling 

Telefoon: 0546 

- 

580 
| (geanonimiseerd)

ijn werkdagen: dinsdag 

- 

woensdag. 

Gemeente Wierden 

Pouliestraat 3 

7642 
EB 

Wierden 

  

www.wierden.nl 

Www. 
facebook.com/GemWierden 

>>> 
15-5-2023 12:28 

>>> 

Dag (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Goedemorgen! 

We 
elkaar al 

even 

gesproken 

over 
de 

aanpak 

voor 
de 

participatie. 
Hieronder 

mijn 
reactie 

en 
voorstel 

voor een 

aanpak. 

1. Vooraf 
bespreken 

in 
college 

Allereerst denk ik dat het 
goed 

is om een idee voor de 
aanpak 

even in het 
college 

te 

bespreken. 
Omdat het 

politiek 
zeer 

gevoelig ligt. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Dinsdag 
23 mei is 

er 's 
avonds inforonde 

voor 
de raad. 

een 
moment kunnen 

zijn 
dat 

nn gevraagd 
wordt 

naar 

de 
voortgang, 

het kan ook een eerste moment 

zijn 
dat 

Hi 

raadsfracties actief informeert over de 
voortgang. 

Dinsdagochtend 
23 mei 

vergadert 
het 

college, 
dan kan 

aanpak 

voor 

bespreken. 

2. Afstemmen 
met 

schoolbesturen 

Het 

lijkt 
me 

goed 
op 

de 
aanpak 

ook af te stemmen met de schoolbesturen. Dat 

zij 
vooraf 

geïnformeerd zijn 
en de 

gelegenheid 
hebben 

gehad 

er 
wat 

van 
te vinden. 

Uiteindelijk 
hebben 

zij 

een 
beslissende 

rol, lijkt 

me. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

3. Breed 
ophalen 

wensen en 
ideeën 

Los van de tekst van de 
motie, 

denk ik dat het 
goed 

is 

op 

breed ideeën en wensen 

op 

te halen. 
Bij 

iedereen die zich 

betrokken 
voelt, 

Onze inzet is 
zo 

veel als 
mogelijk 

met ieders 
wensen en 

ideeën 
rekening 

te houden. 
Het 

ophalen 

van 

wensen en 
ideeën heeft dan 

betrekking op 
de inhoud 

en 
de rol in het 

participatieproces. 

a. 
Inhoud: Welke 

wensen en 
ideeën heeft 

u over 
de bouw 

van 
de 

school, 
de 

inrichting 

van 
het terrein 

en 
de 

ontsluiting? 

Men kan in ieder 
geval 

wensen en ideeën 

aangeven 

ten aanzien van 

landschappelijke inpassing, 

verkeersveiligheidsmaatregelen 

en 

overige 
infrastructurele 

aanpassingen. Maar, 
we 

horen ook 
graag 

eventuele 

andere 
wensen en 

ideeën. 

Daarbij 
moeten we wel de 

verwachtingen goed 
managen. 

Niet alles is 
mogelijk. Bijvoorbeeld 

omdat er moet worden 

voldaan 
aan 

wet- 
en 

regelgeving. 
Of omdat de nieuwe school 

en 
het schoolterrein 

voor 
de scholen 

en 
de 

leerlingen 

goed 
moet kunnen functioneren. 

Kosten 

spelen 
ook 

een 
rol. 

Het 
moet betaalbaar 

blijven. 
Ook kunnen 

meningen 

zodanig verschillen, 
dat 

we 
als 

gemeente 

een 
keuze moeten maken. 

b. 
Proces: Hoe zou u 

betrokken willen 
zijn bij 

de 
voorbereiding? 

We 

proberen 

zo 
veel 

mogelijk 
iedereen de rol te 

geven 
die 

hij 
of 

zij 
wil. 

Maar, 
ook hier 

geldt 
dat 

we 
de 

verwachtingen goed 
moeten 

managen. 

Niet alles 
mogelijk 

is. Als iemand niet de rol kan 
krijgen 

die 
hij 

of 
zij wil, 

zullen 
we 

ook 
uitleggen 

waarom 
dat niet kan. 

4. 

Aanpak 

versus 

planning, 
eerste 

suggestie 

De 

planning 
wordt denk ik vooral 

bepaald 
door de 

volgende 
factoren: 

- 

beschikbaarheid 
collega's 

om een 

(inloop)bijeenkomst 
te 

organiseren? 

- 

beschikbaarheid adviseur 
op 

inhoud 
en 

proces: 

wanneer 
heb 

je 

een 

stedenbouwkundige/een ontwerper/ 

een 

omgevingsmanager 

periode juni-augustus: 

- 

ledereen kan 
zijn 

of haar 
wensen 

bij 
de 

gemeente 
indienen/kenbaar 

maken. 
Op 

inhoud 
en 

rol in het 
proces. Projectleider 

is beschikbaar 
voor 

vragen 
(korte lijnen/persoonlijke benadering) 

- 

Werven externe 

adviseur(s)/stedenbouwkundige/omgevingsadviseur; 

- 

Verwerking 
ideeën 

en wensen 

op 
inhoud in eerste 

schetsen; 

- 

Verwerking 
ideeën 

en wensen 
t.a.v. 

procesrol 
in 

participatieplan. 

september-oktober: 

- 

Besluit 
college 

over 

participatieplan 

- 

Inloopbijeenkomst, 
met: 

- 

Weergave opbrengst ingebrachte 
ideeën 

en 

wensen; 

- 

Eerste 

suggesties 

van 

ontwerper 
als reactie 

op 
de 

ingebrachte 
ideeën 

en 

wensen; 

- 

Informatie 
over 

vervolg participatieproces. 

Tot zover voor nu! 



Graag jullie 
reactie! 

Groet 

>>> 

EN 
22: 15:54 

>>> 

(geanonimiseerd)

Dag (geanonimiseerd)

nn. 
heb 

begrepen dat 
jij 

vanuit communicatie aanhaakt 
bij 

het 
project 

Nieuwbouw Scholen 
Enter. Even 

koud 
er 

in 

dan 
maar… 

(geanonimiseerd)

Ik heb met 

me: 

eerder 
gesproken 

over de start van de co-creatie en communicatie met 
omwonende, voetbal, scholen, 

etc. 

Besproken 
dat 

we na 
de mei vakantie 

(o.a) 
de 

omgeving, sport, 
scholen etc. 

gaan 
informeren 

over 
het 

plan 

van 

aanpak 

en 

participatietraject, 

e.e.a. 
zoals besloten door de raad. 

In het 
raadsbesluit, 

betreffende de 
locatiekeuze, 

is 
gekozen 

voor co-creatie 

op 
bepaalde 

vlakken. Hieronder de tekst uit het 

besluit: 

(geanonimiseerd)

1. 
De 

locatie 
van een 

kunstgras sportveld 

aan 
de 

Sportlaan 
ten noorden 

van 
de 

Bornerbroekseweg (locatie 11) 
aan 

te 

wijzen 
als 

beoogde 
locatie voor de nieuwbouw van de 

Talenter, 
De 

Wegwijzer 
en 

bijbehorende voorzieningen. 

2. 
De 

landschappelijke inpassing, verkeersveiligheidsmaatregelen 

en 

overige 
infrastructurele 

aanpassingen 
in 

co- 

creatie met 
o.a. 

buurtbewoners, opdrachtgever, gebruikers, 
bestuurders 

voetbalvereniging 

Enter 
Vooruit 

en Enterse 

Sportfederatie 

vorm 
te 

geven. 

3. Het 

college 
op 

te 

dragen 
een 

bestemmingswijziging 
voor te 

bereiden, 
alsmede 

uitvoerig 
te 

geven 

aan alle hiermee 

samenhangende 

en 
voorbereidende acties. 

Voor nr 
2 moeten 

we 
in 

overleg 
met betreffende 

partijen 

en 
bewoners. 

Aangezien 
ik 

er 

weinig 

voor 
voel 

om 
met 100+ 

man 

om tafel te 

gaan 

zitten hebben we 

besproken 
dat er een 

groep 
afgevaardigden 

moet komen. 

De 

volgende vragen 
heb ik dan: 

1. Wie dan? 

2. 
Hoe 

uit te 

nodigen? 

3. Hoeveel mensen? 

4. Waar 

mogen 

ze 
wel 

en 
niet 

over mee 

praten? 

Volgens mij 
moeten 

we eea. 
afbakenen. 

Bijgevoegd 

een 

conceptbrief 

om 
omwonende uit te 

nodigen 
deel te 

nemen aan 

de 
werkgroep. 

Ik ben benieuwd 

naar jullie 
mening 

en het 
lijkt 

me 

verstandig volgende 
week contact te hebben of dit de 

juiste 
manier 

danwel 

de 
juiste 

toon is. 
(de 

brief is 
redelijk streng, 

omdat ik wil voorkomen dat de 
bijeenkomsten a) vrijheid/blijheid 

worden, b) 
mensen 

moeten weten 
waar ze 

wel 
en 

niet 
over 

mogen meepraten. 

en 
ik hebben ook 

nog 
gesproken 

over een soort van 

inloop waarbij 
omwonende hun ideeën kunnen 

aangeven 

en 

aanmelden 
voor 

deelname in de 
werkgroep. 

Een 

uitnodiging 
hiervoor kunnen 

we 
combineren met 

bijgevoegde 
brief. 

(geanonimiseerd)

Ik hoor 
graag van jullie. 

(geanonimiseerd)



et 

vriendelijke groeten, 

namens de 
gemeente 

Wierden 

Projectleider Ruimtelijke Ontwikkeling 

Telefoon: 0546 

- 

580 

m (geanonimiseerd)

ijn werkdagen: dinsdag 

- 

woensdag. 

Gemeente Wierden 

Pouliestraat 3 

7642 
EB 

Wierden 

  

www.wierden.nl 

Www. 
facebook.com/GemWierden 

(geanonimiseerd)


